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										Zmiany w przekazywaniu danych na temat zdarzeń medycznych 

										
											Autor: Medycyna Prywatna
											
												Dodano: 11.11.2021
											

										

										
											Projekt rozporządzenia ministra zdrowia proponuje zmiany dotyczące zasad przekazywania do Systemu Informacji Medycznej danych na temat zdarzenia medycznego. Przekazywanie takich danych jest obowiązkowe od 1 lipca 2021 roku. 

Dokument proponuje przekazywanie takich danych dotyczących świadczeniodawcy jak 9-cyfrowy numer REGON oraz 10-cyfrowy nr NIP oraz określenie miejsca udzielania świadczenia zdrowotnego poprzez podanie nazwy miejscowości, kodu pocztowego, nawy ulicy oraz numeru domu i lokalu. 

Dane dotyczące usługobiorcy obejmą obowiązkowe podawanie kodu gminy, będącej miejscem zamieszkania, a także dane dotyczące używanych wyrobów medycznych, alergii, grupy krwi oraz ciąży. 

Katalog tych danych będzie obowiązywał od 1 lipca 2022 roku. 

W przypadku świadczeń w zakresie rehabilitacji leczniczej podawany będzie kod według Międzynarodowej Klasyfikacji Funkcjonowania, Niepełnosprawności i Zdrowia. 

Projekt nakłada także na usługodawców obowiązek wskazywania poza datą udzielania świadczenia zdrowotnego także godzinę rozpoczęcia jego udzielania (zakończenia, przyjęcia do szpitala, wypisu ze szpitala) oraz wytworzenia dokumentacji medycznej prowadzonej w postaci elektronicznej.  

Projekt określa mechanizm przekazywania do SIM danych w przypadku udzielania świadczenia zdrowotnego lub realizacji określonej procedury medycznej przez podwykonawcę usługodawcy.  Podwykonawca będzie zobligowany przekazywać do SIM dane dotyczące wykonania konkretnej procedury lub udzielenia świadczenia wraz z danymi dotyczącymi usługodawcy, który zlecił ich wykonanie.  

Dane te będą zobowiązani przekazywać zarówno usługodawcy udzielający świadczeń zdrowotnych finansowanych ze środków publicznych, jak i realizujący je komercyjnie. 

Czytaj także: Będą nowe wzory dokumentów “prawo wykonywania zawodu lekarza” >>>

Zmiany przepisów umożliwiają rezygnację z części wyłączeń w zakresie obowiązków sprawozdawczych w przypadku raportowania przez usługodawców danych do SIM dotyczących świadczeń zdrowotnych lekarza podstawowej opieki zdrowotnej, a także świadczeń zdrowotnych pielęgniarki podstawowej opieki zdrowotnej oraz położnej podstawowej opieki zdrowotnej.  

Doprecyzowane zostały reguły przekazywania przez usługodawcę do SIM danych dotyczących świadczeń zdrowotnych pielęgniarki lub higienistki szkolnej udzielanych w środowisku nauczania i wychowania. Obecnie obowiązek w powyższym zakresie będzie dotyczył jedynie szczepienia. 

Projekt rozporządzenia ministra zdrowia zmieniającego rozporządzenie w sprawie szczegółowego zakresu danych zdarzenia medycznego przetwarzanego w systemie informacji oraz sposobu i terminów przekazywania tych danych do Systemu Informacji Medycznej został opublikowany na stronie Rządowego Centrum Legislacji 8 listopada 2021. 

Uwagi do projektu można przekazywać w ciągu 30-tu dni. 

Link do projektu>>> 
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										GNS: sprzęt medyczny dla szpitala w Skwierzynie 

										
											Autor: 
											
												Dodano: 11.09.2013
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	Sprzęt medyczny o wartości ponad 250 tysięcy złotych przekazała Wielka Orkiestra Świątecznej Pomocy do Nowego Szpitala w Skwierzynie. Urządzenia są przeznaczone dla oddziału internistyczno-geriatrycznego.


	Do szpitala przyjechały między innymi przyłóżkowe urządzenia rehabilitacyjne, fotel kąpielowy, kardiomonitory, pompy infuzyjne, spirometr, aparat EKG, materace przeciwodleżynowe. Do Skwierzyny trafią jeszcze nowe łóżka i nowoczesny aparat USG.

	– To niespodzianka, ponieważ zgodnie z wcześniejszymi ustaleniami nie było go w spisie sprzętu, który otrzymamy z Wielkiej Orkiestry Świątecznej Pomocy  – mówi Marzena Kucharska, prezes Nowego Szpitala w Skwierzynie.


	Nowe urządzenia będą wykorzystywane do diagnostyki, rehabilitacji i pielęgnacji pacjentów oddziału internistyczno-geriatrycznego skwierzyńskiej placówki.

	– Na pewno poprawi to komfort pobytu naszych pacjentów na oddziale. Dodatkowo  zwiększą się możliwości rehabilitacji, ponieważ zdecydowaliśmy, że sprzęt będzie znajdował bezpośrednio na salach chorych – dodaje Marzena Kucharska.


	– Dzięki temu, że nowe PURy będą na salach chorych, nasi pacjenci będą mogli ćwiczyć sami, bez wychodzenia z sal, w których przebywają – mówi Ryszard Jarząbek, specjalista rehabilitacji w Nowym Szpitalu w Skwierzynie.


	Nowy sprzęt cieszy także Grażynę Piechowiak, pielęgniarkę oddziałową z oddziału internistyczno-geriatrycznego. – Wszystkie te urządzenia bardzo się przydadzą w szpitalu. Są komfortowe dla pacjentów tak jak fotel kąpielowy i z pewnością usprawniają pracę na oddziale, np. przenośne kardiomonitory – tłumaczy Grażyna Piechowiak. – Dzięki temu, że oddział przeszedł gruntowny remont można w pełni wykorzystać możliwości tego sprzętu, ponieważ na salach jest więcej miejsca – dodaje.


	Skwierzyński oddział internistyczno-geriatryczny jest jednym z dwóch oddziałów o takim profilu w województwie lubuskim. Rocznie korzysta z jego pomocy około 1700 pacjentów.


	Nowy Szpital w Skwierzynie jest częścią Grupy Nowy Szpital, która obejmuje także placówki w Kostrzynie, we Wschowie, Świeciu, w Nakle i Szubinie, w Świebodzinie, w Olkuszu, w Krośnie i Gubinie, w Szprotawie, Wąbrzeźnie oraz w Giżycku.
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										Zarządzanie IT 
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												Dodano: 12.08.2017
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										Polska Federacja Szpitali: głos pracodawców ważny w sprawie podwyżek dla pielęgniarek 

										
											Autor: 
											
												Dodano: 5.07.2015
											

										

										
											
	Polska Federacja Szpitali skierowała pismo do ministra zdrowia profesora Mariana Zembali w związku z planowanymi podwyżkami wynagrodzeń dla pielęgniarek i położnych. Federacja zwraca uwagę między innymi na potrzebę uwzględnienia głosu pracodawców w planowaniu podwyżek.


	Stanowisko Federacji dotyczy także podwyższenia wyceny punktu kontraktowego oraz realizacji wszystkich płatności za świadczenia planowe medycznie uzasadnione, a także eliminacji nadmiernych wymagań wobec szpitali.


	Federacja apeluje także o odstąpienie od obligatoryjności dodatkowych ubezpieczeń od tzw. zdarzeń medycznych i stworzenie warunków dla konkurencyjnych ubezpieczycieli OC, a także o uwzględnienie kosztów ubezpieczeń społecznych związanych z podwyżkami płac pielęgniarek.


	Federacja proponuje również intensywne działania w kierunku kształcenia i zaangażowania pracowników pomocnicznych celem odciążenia pielęgniarek oraz proponuje zwiększanie kompetencji i uprawnień pielęgniarek.


	Celem powstałej w 2011 roku Polskiej Federacji Szpitali jest wspieranie szpitali oraz ich menedżerów w działaniach na rzecz ochrony zdrowia pacjentów oraz zapewnienia jak najlepszych warunków pracy dla personelu. Organizacja zrzesza ponad 90 członków, 15 członków wspierających oraz 4 założycieli – członków wspierających.


	PFSz reprezentuje szpitale posiadające ponad 22 tysiące łóżek i przychody na poziomie ponad 3,5 mld zł rocznie. Członkowie bezpośredni Federacji zatrudniają ponad 50 tysięcy osób.


	Polska Federacja Szpitali należy do Pracodawców Rzeczypospolitej Polskiej, organizacji reprezentującej 10 tysięcy firm, zatrudniających około 5 milionów pracowników. Jest też członkiem Europejskiej Federacji Szpitali (HOPE), reprezentującej  placówki medyczne, które dysponują około 80 procentem łóżek szpitalnych w Unii Europejskiej.
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										Scanmed S.A. ma nowy zarząd 

										
											Autor: 
											
												Dodano: 22.07.2016
											

										

										
											
	1 lipca 2016 roku na Walnym Zgromadzeniu Udziałowców Scanmed S.A. podjęto uchwałę o zmianie składu zarządu spółki. W skład obecnego zarządu wchodzą Hubert Bojdo, prezes zarządu, Elzette Van Dyk, Pieter Francois Theron, Sebastian Kośmieja (członkowie zarządu).


	Grupa Scanmed działa od prawie 15 lat. Świadczy kompleksowe usługi medyczne – od konsultacji lekarskich, poprzez diagnostykę, badania analityczne, transporty medyczne i wizyty domowe, aż po leczenie szpitalne.


	Do tej pory usługi oferowane w ramach Grupy Scanmed wybrało ponad 350 000 pacjentów indywidualnych i blisko 20 tysięcy klientów korporacyjnych.


	Obecnie Grupa Scanmed działa w największych miastach w Polsce – Krakowie, Warszawie, Wrocławiu, Poznaniu, Pabianicach, Gdańsku, Chorzowie, Gliwicach, Lublinie, Żorach, Szczecinku, Iławie, Kutnie, Piotrkowie Trybunalskim, Tomaszowie Mazowieckim, Łęcznej, Nowym Sączu, Ełku, Blachowni, Częstochowie, Sosnowcu, Kluczborku i Raciborzu oferując usługi w ramach 43 wielospecjalistycznych centrów medycznych, w tym pełnoprofilowego Szpitala św. Rafała w Krakowie, Szpitala Weiss Klinik w Chorzowie, Szpitala Gastromed w Lublinie, Sport Kliniki w Żorach, sieci centrów kardiologii interwencyjnej – Kliniki Kardiologii Allenort Sp z o.o., jednostek szpitalnych Polskiej Grupy Medycznej i Raciborskiego Centrum Medycznego  a także sieci ponad 850 placówek partnerskich.
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										Advent International inwestuje w American Heart of Poland 

										
											Autor: 
											
												Dodano: 21.10.2011
											

										

										
											

Advent International, międzynarodowy fundusz private equity, podpisał umowę inwestycyjną z American Heart of Poland S.A. (AHP), spółką prowadzącą ośrodki kardiologiczne. Advent objął mniejszościowe udziały. Mogą one się zwiększyć, ale nie przekroczą 50procent.

Polsko-Amerykańskie Kliniki Serca zostały założone w 2000 roku przez grupę lekarzy z Polski i Stanów Zjednoczonych w celu stworzenia sieci nowoczesnych oddziałów kardiologicznych i angiologicznych. Od momentu założenia Grupa American Heart of Poland zainwestowała ponad  300 milionów zł w rozwój infrastruktury i zakup najnowszej technologii medycznej. Obecnie grupa posiada 19 placówek, w tym oddział kardiochirurgii z unikalną salą hybrydową, spełniającą najwyższe światowe standardy. Oddziały PAKS mieszczą się w Ustroniu, Bielsku-Białej, Dąbrowie Górniczej, Kędzierzynie-Koźlu, Starachowicach, Mielcu, Polanicy Zdroju, Nysie, Tychach i Chrzanowie.

Sukcesem organizacyjnym Klinik było zorganizowanie sieci placówek daleko od ośrodków akademickich, tam gdzie były największe zaniedbania  zarówno w diagnostyce, jak i leczeniu chorób układu krążenia. Dzięki temu ratujący życie zabieg tzw. pierwotnej angioplastyki wieńcowej w zawale serca, na obszarze objętym działalnością American Heart of Poland, może rozpocząć się średnio w ciągu 3 godzin od wystąpienia bólu zawałowego. Dodatkowo opóźnienie wewnątrzszpitalne (tzw. door-to-balloon time) nie przekracza w AHP 30 min. Dla porównania w podobnych szpitalach w USA opóźnienie to w dalszym ciągu wynosi 120 min, co znacząco pogarsza wyniki leczenia. Dzięki działalności podmiotów takich jak American Heart of Poland w ciągu ostatniej dekady śmiertelność wewnątrzszpitalna w zawale serca w Polsce spadła z 30 do 3%. 

 AHP prowadzi także szeroką działalność naukowo-badawczą, zarówno  w zakresie badań klinicznych jak i eksperymentalnych. Kliniki Serca od 5 lat prowadzą własną pracownię doświadczalną oraz w oparciu o uzyskane z UE dotacje otwierają własne Centrum Badawczo-Rozwojowe. 

 Zaangażowanie Advent International pozwoli spółce na dalszy rozwój m.in. w niedoinwestowanych w naszym kraju kierunkach takich jak kardiochirurgia i chirurgia naczyniowa czy rehabilitacja kardiologiczna. Advent od lat inwestuje w sektor ochrony zdrowia – tylko w 2011 roku zrealizował dwie transakcje w tym obszarze. Od Royal Bank of Scotland odkupił sieć 66 placówek zajmujących się szeroko pojętym zdrowiem psychicznym – The Priory Group. Kupił również ukraińskie kliniki  ISIDA, specjalizujące się leczeniu niepłodności oraz ginekologii i pediatrii. Obecnie Advent International jest właścicielem lub współwłaścicielem kilku spółek działających w sektorze ochrony zdrowia, w tym oprócz wyżej wymienionych m.in. Centrul Medical Unirea oraz i Labormed (Rumunia), MEDIAN Kliniken (Niemcy), Craegmoor Healthcare (Wlk. Brytania).

[image: http://www.klinikiserca.pl/img/arrow_01.gif] 
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